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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 2. zasedání AS FSv, které se konalo dne 13.2.2008

 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Hosté:  prof. Ing. Jiří Máca, CSc.

Dr. Šibrava zahájil 2. zasedání AS, přivítal přítomné  a  seznámil je s programem zasedání.  

Program: 
1. Kontrola zápisu 
2. Příprava setkání studentů a vedení fakulty 
3. Návrh akreditace oboru mezifakultního magisterského studijního programy Inteligentní 
budovy 
4. Různé  

 
Program byl schválen beze změn. 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
K zápisu nebyly žádné připomínky.  
Dr. Šibrava poděkoval studentům za organizaci akce Daruj krev, která byla velmi úspěšná a bude 
opakována.  
 
Bod 2.  Příprava setkání studentů a vedení fakulty 
Dr. Šibrava seznámil senát se záměrem uspořádat dne 4.3.2008 v posluchárně D1 od 16:00 setkání 
studentů s vedením katedry. Bodem tohoto setkání by bylo mimo jiné i téma rekonstrukce bufetu. 
Studenti byli vyzváni k propagaci akce a sestavení dotazníků s problémy, na které bude vedení 
fakulty odpovídat. Nebyly vzneseny žádné připomínky.  
 
Bod 3.  Návrh akreditace oboru mezifakultního magisterského studijního 
programu Inteligentní budovy 
Prof. Máca a doc. Kabele uvedli magisterský mezifakultní program Inteligentní budovy. Byla 
otevřena diskuze. Doc. Demel se ptal, jak budou řešeny předměty mezi fakultami z hlediska jejich 
povinnosti a povinné volitelnosti. Doc. Svoboda poznamenal, že nenašel v programu realizaci, 
která byla uvedena v začátku dokumentu. doc. Konvalinka se ptal na kapacitu oboru.  
 
AS FSv ČVUT v Praze projednal podle §27 odst. 2a) Zákona č.111/98 Sb. záměr akreditovat 
magisterský studijní program Inteligentní budovy s jedním studijním oborem Inteligentní budovy. 
Jedná se o mezifakultní program uskutečňovaný společně s FS a FEL. Po projednání 
v pedagogické radě doporučuje senát jednohlasně Vědecké radě FSv ČVUT návrh na akreditaci 
schválit. 

Hlasování: pro 23, proti 0, zdržel se 0 
 
Prof. Máca byl požádán o zpracování seznamu akreditovaných studijních programů.  
 

Bod 4.  Různé 
4.1 Změna názvu  K127 z katedry sídel a regionů na katedru urbanismu a územního plánování, jde 
o změnu organizačního řádu. Změna organizačního řádu bude schvalována jako celek. Tato žádost 
byla proto zatím odložena. Proti změně  nebudou námitky. 
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4.2 Žádost studentů programu Pozemní stavby a architektura o možnosti získání titulu Ing. arch. 
Tato žádost není v kompetenci senátu, ale vědecké rady. Byl požádán proděkan Máca a pan děkan 
Bittnar, aby tuto žádost se studenty projednal a dal senátu vědět, jak jednání proběhlo. Proběhla 
rozprava na toto téma. Dr. Šibrava předal žádost prof. Mácovi. 
 
4.3 Udělení Felberovy medaile 1. stupně doc. Mikšovskému u příležitosti jeho 75. narozenin, 
navrhuje prof. Bittnar. Senát Vědecké radě jednohlasně doporučuje medaili udělit. 

      Hlasování: pro 23, proti 0, zdržel se 0 
 
Udělení medaile prvního stupně ČVUT Ing. Kurfürstrovi, navrhuje Prof. Hájek. Senát doporučuje 
rektorovi medaili udělit.  (22 pro, 1 se zdržel.) 

Hlasování: pro 22, proti 0, zdržel se 1 
 
Udělení Šolínovy medaile Ing. Zajíčkovi navrhuje doc. Klvaňa. Senát jednohlasně doporučuje 
děkanovi medaili udělit.  

Hlasování: pro 23, proti 0, zdržel se 0 
 
4.4 Předsedové senátních komisí byli vyzváni, aby předali seznamy členů komisí ke zveřejnění na 
web.  
 
4.5 Dr. Šibrava a doc. Konvalinka připraví zprávu o činnosti minulého senátu.  
 
4.6 Doc. Svoboda seznámil senát s jednáním technické komise ze dne 30.1.2008, na kterém byly 
zformulovány dotazy, které budou předány k jednání vedení fakulty. Zápis ze schůze technické 
komise bude zveřejněn na webu. Byla otevřena diskuze k tomuto tématu, zejména k prostorům 
pro studenty.  
 
4.7 Doc. Konvalinka informoval členy senátu o situaci s Národní technickou knihovnou a 
výhledovou možností jejího spojení s ČVUT a VŠCHT.  
 
4.8 Ze strany studentů byla vznesená připomínka k hodnocení ankety studentů. Studenty byl 
sestaven dopis vedoucím kateder týkající se komentářů na pedagogy, ten byl nyní předán 
proděkanu Mácovi, který zajistí zaslání dopisu vedoucím kateder. Studenti požadují zveřejnění 
všech komentářů studentů na pedagogy. Otázkou je zda zveřejňovat i vulgární komentáře a za 
jakých podmínek. Tuto žádost vyřeší komise pro anketu. Proděkan Máca přislíbil, že 
v doprovodném komentáři dopisu studentů vedoucím kateder vybídne vedoucí kateder, aby 
komentáře studentů na pedagogy předaly jednotlivým vyučujícím katedry.  
 
4.9 Ing. Bolom pozval všechny na studentský ples 14.3.2008. 
 
4.10 Ing. Salák se ptal na přístup doktorandů do KOSu. Dr. Šibrava přislíbil, že se obrátí na 
příslušné osoby a pokusí se přístup do KOSu pro doktorandy zařídit. 
 
4.11 Ing. Vokurka se ptal na řešení administrativních poplatků za státnice a promoci, v případě, že 
student se promoce neúčastní. Tato problematika je řešena směrnicí kvestora. Poplatky se vztahují 
zejména k administrativním úkonům a nikoli k pronájmu Betlémské kaple.  

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 26.3.2008 v 9:00 hod. ve velké 
zasedací místnosti B169.   

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


